
Utdrag från styrelsemöten 12 januari och 9 februari 2025 

• Boendet under SM för dem som ställt upp som funktionärer kommer att betalas med 

hjälp av vinsten från SM arrangemanget, även för den förälder som roddade med allt på 

vandrarhemmet.  

• Hästavtalet för privathästar i verksamheten är godkänt och tas i bruk from 1 februari, 

avtalet mejlas ut till respektive hästägare. 

• Årsmötet  
  

• Skall utlysas på Hemsidan  
• Fredrik skickar ut kallelse,   
•  Boka blå salen   
• Ändra summa på medlemsavgiften till 360(enligt beslut på årsmötet 2024) för 2025 på 

hemsidan 
• Förslag att Sänka medlemsavgiften till 350 2026  

 
 

• Beslut om att köpa in 3 dräkter från privatperson för 2-300 kr st, dessa skall användas 

som lånedräkter i verksamheten. 

• Beslut om samarbete med Nordic Wellness – byte av träningstjänst   

• Fråga om Styrelseprotokoll kommer tas under ”Övriga frågor” på årsmötet, 
Som information. 

• Frågan om funktionärer till Bocktävlingen togs upp, flera poster är lösta men vissa 

kvarstår 

• Kolla upp frågan om värmedel och se över behovet, US får uppdraget att undersöka. 

• Bilda en hästgrupp som aktivt jobbar med hästfrågan 

• Budget har tagits fram för Föreningshästen  

• Kassören gör överlämning av ekonomin innan årsmötet 

• Värdegrundsarbetet fortsätter enligt framtagen plan, ansökan om projektpengar skall 

skrivas och lämnas in. 

• Hur kan vi fördela arbetet på flera? Skapa fler arbetsgrupper som rapporterar tillbaka till 

styrelsen? Vad krävs för att vi ska få igång arbetsgrupper och få engagemang i dessa? 

Arbetet med denna fråga fortsätter när Nya styrelsen är på plats efter årsmötet. 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 



 

 

 

 

  

 


